
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr 44/2023
XLIV Sesja w dniu 2 lutego 2023 
Obrady rozpoczęto 2 lutego 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:37 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.
Obecni:

1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:

1. Piotr Derejczyk– Wójt;
2. Grażyna Borycka – Skarbnik;
3. Anna Kuras – Sekretarz;
4. Joanna Maruszczyk – Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłobucku;
5. Katarzyna Gieracz- Majchrowska – Dyrektor medyczny;
6. Mieczysław Szewczyk – Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kłobuckiego.

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zdzisław Bęben realizując czynności proceduralne otworzył 
posiedzenie XLIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał obecnych radnych 
oraz pozostałych uczestników obrad. Na sesji obecnych było 10 radnych, co stanowi quorum niezbędne 
do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. W związku z tym 
przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są propozycje zmian porządku obrad. 
Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod głosownie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Zdzisław Bęben, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina 
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (5)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad przyjęto. Brzmi on następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.



3. Informacje dotyczące poradni POZ na terenie Gminy Miedźno.
4. 4. Dyskusja na ww. temat.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad Sesji Rady Gminy.

3. Informacje dotyczące poradni POZ na terenie Gminy Miedźno.
Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłobucku Pani Joana Maruszczyk oraz Dyrektor medyczna Pani 
Katarzyna Gieracz - Majchrowska w kilku słowach omówiły funkcjonowanie opieki zdrowotnej na 
terenie gminy Miedźno. Przedstawiły ponadto stan zatrudnienia pracowników w poszczególnych 
jednostkach oraz bieżące sprawy oraz problemy z którymi aktualnie borykają się ośrodki.

4. Dyskusja na ww. temat.
Radny Graj wyraził swoje obawy co do zapewnienia ciągłości opieki zdrowotnej w Ośrodku Zdrowia w 
Miedźnie. Nie chciał aby w przyszłości miała miejsce sytuacja podobna do tej która zdarzyła się pod 
koniec 2022 roku kiedy to nie było lekarza rodzinnego w ośrodku zdrowia i pacjenci byli zmuszeniu udać
się do innych lekarzy z terenu powiatu kłobuckiego.
Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej odpowiedziała, że do Ośrodku Zdrowia w Miedźnie poszukiwany
jest  na  stałe  drugi  lekarz  oprócz  doktora  Pawłowskiego jednak ciągle  nie  udało  się  nikogo znaleźć.
Podkreśliła, że względy finansowe nie decydują o braku zatrudnienia.
Radna Stobiecka zapytała czy byłaby możliwość przyjęcia dodatkowego lekarza do Ośrodku Zdrowia w
Ostrowach nad Okszą w takich godzinach kiedy nie przyjmuje Pani doktor Elżbieta Lutak - Obersztyn.
Dyrektor medyczna Pani Katarzyna Gieracz- Majchrowska odpowiedziała, że w momencie absencji Pani
doktor Lutak - Obersztyn zostanie zapewniona ciągłość pracy lekarza i nie będzie takiej sytuacji kiedy w
Ośrodku  nie  będzie  lekarza  ponieważ  na  bieżąco  będzie  organizowane  zastępstwo  za  Panią  doktor.
Odpowiedziała również, że sama w przeszłości pełniła zastępstwo za panią doktor w Ośrodku Zdrowia w
Ostrowach nad Okszą.
Radna  Makles  zabierając  głos  podkreśliła,  że  rozumie  całą  sytuację  jaka  ma  miejsce  jeśli  chodzi  o
problemy z zatrudnieniem lekarzy, jednak poprosiła o dodatkowy etat dla lekarza do Ośrodka Zdrowia w
Miedźnie.
Dyrektor  medyczna  Pani  Katarzyna  Gieracz-  Majchrowska  odpowiedziała  tak  jak  już  wcześniej
podkreślała, że będą prowadzone poszukiwania lekarza który będzie przyjmował pacjentów codziennie. 
Radny  Graj  zapytał  o  kwestie  związaną  z  doktorem Pawłowskim,  czy  planowana jest  jakaś  dłuższa
nieobecność doktora w pracy w najbliższym czasie.
Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej odpowiedziała, że oprócz urlopu 26 dni który doktor Pawłowski ma
do wykorzystania jako pracownik etatowy nie wiem nic o tym żeby miało go jakiś dłuższy czas nie być w
pracy.
Kolejną  osobą  która  zabrała  głos  był  Wójt  Piotr  Derejczyk  który  podziękował  paniom  dyrektor  za
przybycie oraz podzielił się swoimi spostrzeżeniami z których wynika że aktualna pozycja lekarza jest
pozycją dominującą na rynku medycznym ponieważ to on decyduje gdzie chce i kiedy chce pracować.
Jednak  mimo  tego  należy  uświadamiać  młodych  lekarzy,  że  powinni  wyrabiać  w  sobie  uczucie
profesjonalizmu i  empatii  do pacjenta  a  nie  tylko roszczenia co do pracodawcy i  sytuacji  zastałej  w
poszczególnych ośrodkach wynikających ze zdenerwowania osób chorych. 
Swoje  zdanie  wyraził  też  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zdzisław  Bęben  który  powiedział,  że
społeczeństwo płaci  coraz  wyższe  składki  zdrowotne  a  mimo tego ma problem z  umówieniem się  i
dostaniem  do  odpowiednich  lekarzy  w  ramach  Narodowego  Funduszu  Zdrowia  i  muszą  w  takich
sytuacjach  korzystać  z  wizyt  u  lekarzy  prywatnie.  Zaznaczył,  że  rodzi  to  później  różne  frustracje
pacjentów.
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kłobuckiego Mieczysław Szewczyk zabrał głos mówiąc, że cała
dyskusja nie wniosła nic do rozwiązania problemu z jakimi borykają się ośrodki zdrowia z terenu Gminy
Miedźno. Zasugerował, że problem może dotyczyć struktury organizacyjnej Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Kłobucku. Zapytał Panie dyrektor czy zastanawiały się kiedyś nad likwidacją mniejszych ośrodków
zdrowia i przeniesienie lekarzy z tych ośrodków do większych miejscowości.
Dyrektor ZOZ odpowiedziała, że jeżeli chodzi o zmniejszenie liczby ośrodków zdrowia to jest to decyzja
Rady Powiatu, ponieważ to radni podejmują takie rozwiazania. Póki co decyzja Zarządu jest taka, że
żaden ośrodek nie będzie zamknięty.



5. Sprawy różne i wolne wnioski.
Spraw różnych brak.

6. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zdzisław 
Bęben zamknął posiedzenie XLIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


